

4夜 IVALO 4 Nights

ISSUE 1
REF: FIN030

走進北緯68度 • Kakslauttanen Arctic Resort

Glass Igloo, Sauna, Aurora

出發及完成日期：1/11/2019 – 30/4/2020



Booking Class GDS
"Z" Class 5D-1M

“貼心訂製滿FUN行程服務”

私人包團想去邊就去邊，不論二人行、一班friend或家庭遊都work
絕對滿足每位賓客既需求

Kakslauttanen Arctic Resort位於芬蘭拉普蘭地區 (Lapland) 家族經營的玻璃屋酒店。酒店創始人Mr. Jussi Eiramo於1973年成立酒店，並於1999年建立全球首間玻璃圓頂房間 (Glass Igloo)，成為玻璃屋的始祖，令客人可於舒適的環境下欣賞北歐的神秘奇觀。

酒店為了令客人可以遠離繁囂，更貼近大自然，所有房間均不設電視及Wifi (*酒店大堂設有Wifi)，讓入住客人可以真正感受拉普蘭的魅力。

此外，小木屋及玻璃圓頂木屋均設壁爐，此套票特別包含房間壁爐生火服務，令客人可體驗北歐的冬日生活。

除了木屋 (Log Cabin) 及玻璃圓頂木屋房型 (Kelo Glass Igloo) 外，酒店另設其他房間類型例如玻璃屋 (Glass Igloo)、圓頂雪屋 (Snow Igloo)、蜜月套房 (Wedding Camber)等，詳情可向安運旅遊專員查詢。

套票包括：

- ◆來回香港至赫爾辛基(HEL)芬蘭航空經濟客位機票
- ◆來回赫爾辛基(HEL)至伊凡洛(IVL)芬蘭航空經濟客位機票
- ◆來回伊凡洛機場至Kakslauttanen Arctic Resort West Village 接送(Shared Transfer ; 30分鐘車程)
- ◆2晚Kakslauttanen Arctic Resort West Village指定房型 住宿連早餐及晚餐 (含行李送房及房間壁爐生火服務)
- ◆2晚赫爾辛基酒店住宿連早餐
- ◆1次馴鹿拉車之旅



TOUR CODE : HELAYIT

REF: FIN024 (A)

WU/14AUG19/300/EN50

2晚 Kakslauttanen Arctic Resort West Village
包3-course Set Dinner

2 晚
赫爾辛基 酒店

SHARE
TWIN

ADT
EXTRA BED

Small Log Cabin
小木屋

Surcharge:
28/11/2019-31/3/2020 :
TWN \$970/R/N
TRP \$1,340/R/N

Lilla Roberts

www.lillaroberts.com/en/
<Comfort Room>

\$14,999

\$13,799

Kelo Glass Igloo
玻璃圓頂木屋

Surcharge:
28/11/2019-31/3/2020 :
TWN \$910/R/N
TRP \$1,280/R/N

Surcharge:
- Every MON - THU
(2-12/12/2019, 14/1-16/2, 24/2-31/3 & 1-30/4/2020) : \$330/R/N
- Every MON - THU (1-28/11/2019) : \$480/R/N
- 31/12/2019 : \$480/R/N

\$17,999

\$16,199

Compulsory
Christmas Eve Dinner (24/12) supplement
\$950 per adult/ \$800 per child
New Year's Eve Dinner (31/12) supplement
\$1,150 per adult/ \$900 per child

Black out : 21-23/11/2019

4夜 IVALO 4 Nights

ISSUE 1
REF : FIN030

走進北緯68度 • Kakslauttanen Arctic Resort

Glass Igloo, Sauna, Aurora

出發及完成日期：1/11/2019 — 30/4/2020



FINNAIR

Booking Class GDS
"Z" Class 5D-1M

“貼心訂製滿FUN行程服務”

私人包團想去邊就去邊，不論二人行、一班friend或家庭遊都work
絕對滿足每位賓客既需求



KAKSLAUTTANEN

ARCTIC RESORT

Small Log Cabin 小木屋

- 最多容納4人：1張雙人床及1張碌架床
- 小木屋均設私人桑拿房、浴室（風筒）、壁爐及小廚房（冰箱及基本煮食工具）
- 此房種不提供housekeeping服務



Kelo Glass Igloo 玻璃圓頂木屋

- 最多容納6人：1張雙人床、1張碌架床及2張單人床
- 玻璃圓頂木屋均設私人桑拿房、浴室（風筒）、壁爐及小廚房（冰箱及基本煮食工具）
- 此房種提供每天housekeeping服務



已包活動詳情

馴鹿拉車之旅

由當地馴鹿師帶領，帶著你深入自然及前往Kakslauttanen Sami Village，與當地薩米人進行深入交流。旅程中享用熱飲。

Remarks:

- ◆ Seat-in-coach guided tour with service of English speaking guide
- ◆ Duration: 2 hours
- ◆ Meeting Point: Kakslauttanen Arctic Resort West Village Lobby
- ◆ Please kindly do note that the Lapland weather can be severe. The tour can be suddenly cancelled or the tour details might be changed accordingly

Remarks:

- [1] Above prices are based on per person per package in HK dollars.
- [2] Min. 2 adults, all passengers must be travel and check-in together on the same outbound & inbound flights. Booking must be reserved under the same PNR for all passengers.
- [3] Booking class for International and Domestic Flights "Z" class by Finnair. Ticket validity 5D - 1M.
- [4] Only 1 complimentary stopover in Helsinki is permitted for the whole journey, with a max of 5 days.
- [5] Child must be based on extra bed or 1/2 twin basis: \$9,599 for small log cabin, \$11,899 for Kelo Glass Igloo or less \$1,300 than adult 1/2 twin
- [6] The airfare is only for your reference. GDS fare always prevails.
- [7] Passengers must have a passport with validity of at least 6 months during the entire trip.
- [8] 50% of the package rate is required as deposit; deposit is refundable only if the accommodation at Kakslauttanen Arctic Resort cannot be confirmed.

Terms & Conditions

- [1] All above prices and schedules are subject to change without prior notice.
- [2] For other terms and conditions, please refer to our "rules & regulations", please visit our company web site or contact our staff.
- [3] Itineraries may be subject to change at short notice during severe weather conditions and certain outdoor activities/ day trips may be cancelled during the winter season in Finland. In these rare cases, where situations of force majeure apply, excursions/activities cannot be refunded but the local guides will try their best to find reasonable alternatives where and whenever possible.
- [4] Flight schedule is for reference only.

TOUR CODE : HELAVIT

REF: FIN024 (B)

WU/14AUG19/300/EN50